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Dobrý den, 

v rámci přípravy epizody pořadu o aktuálních reakcích 

ombudsmana na Strategii romské integrace a otevřený dopis zástupců organizací zasíláme 

otázky s žádostí o odpověď.  

 

(Podle paragrafu 106) 

- Kolik podnětů na etnickou diskriminace v oblasti bydlení řešila kancelář Veřejného 

ochránce práv v roce 2019 a v roce 2020?  

 

Přímo na veřejného ochránce práv:  

- Dostal Stanislav Křeček připravovanou Strategii romské integrace k připomínkám? Uplatnil 

nějaké připomínky ve fázi její tvorby?  

 

Veřejného ochránce jsme do pořadu s dalším hostem, členem Rady vlády pro záležitosti 

romské menšiny, Jan Husákem již zvali 18. ledna, svou účast odmítl. Rádi bychom dali 

prostor ombudsmanovi k vyjádření.  

Děkujeme za zaslání odpovědí do páteční 11. hodiny, kdy pořad natáčíme. 

 

Srdečně, 
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